
PROTOKÓŁ Nr 28A/2021
z posiedzenia Komisji  Skarg Wniosków i  Petycji

odbytego w dniu 18 luty 2021 r.  w sali  posiedzeń Urzędu Gminy Grunwald

Posiedzenie rozpoczęto godz. 10 0 0  -  zakończono godz. 10 4 5 .

Przewodniczyła:  Przewodnicząca  Komisj i  Skarg  Wniosków  i  Petycj i  –
Pani  Halina Gutowska.

Obecni  członkowie  komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycj i  Gminy  Grunwald  (l is ta
obecności zał .  nr 1):

Ponadto w posiedzeniu udział  wzięli :
1. Przewodnicząca Rady Gminy- Pani  Ewa Bawolska
2. Radna-  Pani Cecylia  Lecewicz-Husar  

Ad  pkt.  1  i  2.        Otwarcie        –  stwierdzenie  prawomocności  obrad.  Przyjęcie  
porządku obrad  .

Przewodnicząca  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  –  Pani  Halina  Gutowska-
dokonała  otwarcia  posiedzenia  komisji,  stwierdziła  prawomocność  obrad
oraz przedstawiła projekt porządku obrad.  
Radna- Pani Małgorzata Kamińska-  zaproponowała aby dodać do porządku obrad
punkt w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie wójta złożoną przez Pana H. K.
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyrazil i zgodę.  
Radni  uwag nie zgłosi l i .

Komisja Skarg Wniosków i  Petycji  w głosowaniu jawnym jednogłośnie
przyjęła porządek obrad wg. następującego wyszczególnienia.

1. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z posiedzeń komisji Skarg Wniosków i Petycji nr 27A/2021

z dnia 05 luty 2021 roku. 
4. Rozpatrzenie  skargi  na  działanie  Wójta  Gminy  Grunwald  w  sprawie

wypowiedzenia umowy dzierżawy części działki nr 63 posadowionej w Dylewie 
5. Rozpatrzenia skargi na działanie wójta złożoną przez Pana H.K.
6. Wolne wnioski i zapytania.
7. Zamknięcie obrad.

Radni  uwag nie zgłosi l i .

Ad  pkt.  3.        Przyjęcie  protokołu  z  posiedzenia  komisji  Skarg  Wniosków      
i  Petycji  nr 27A/2021 z dnia 05 luty 2021 roku. 
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Przewodnicząca  –  Pani  Halina  Gutowska-  poddała  pod  głosowanie  przyjęcie
protokołu  z  posiedzenia  komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  nr  27A/2021  z  dnia
05 luty 2021 roku bez odczytywania.
Radni uwag nie zgłosili.
Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  przyjęli  protokół  z  posiedzenia  komisji
Skarg Wniosków i Petycji nr 27A/2021 z dnia 05 luty 2021 roku. 
Radni uwag nie zgłosili.

Ad pkt.  4.  Rozpatrzenie skargi  na działanie Wójta Gminy Grunwald w sprawie
wypowiedzenia umowy dzierżawy części działki nr 63 posadowionej w Dylewie. 

Przewodnicząca  –  Pani  Halina  Gutowska-  przypominała  temat  skargi,  która
była  omawiana  na  wcześniejszym  posiedzeniu  komisji  SwiP.   Poinformowała,
że jest  opinia radcy prawnego w temacie tej  skargi (zał. nr 2) oraz odpowiedź na
pytania zawarte w wniosku z dnia 05.02.2021r. skierowane do wójta (zał. nr 3).
Komisja odczytała pisma. 
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  jest  zaskoczona
oświadczeniem  wójta  w  sprawie  powstania  na  omawianej  działce  innej
inwestycji,  która  prawdopodobnie  została  wymyślna  na  potrzeby  odmowy
dalszej dzierżawy. 
Radny-  Pan  Ryszard  Bala-  dodał,  że  brak  jest  odpowiedzi  na  pytania
w sprawie nowej inwestycji , kto i kiedy podjął decyzję.
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  poinformowała,  że  doszły  do  niej
informację, iż na tej działce ma powstać skład opału.
Radny-  Pan  Ryszard  Bala-  odpowiedział,  że  w  bliskim  sąsiedztwie  jest  blok
wielorodzinny i  powinno się  zapytać  mieszkańców,  czy  nie  mają  nic  przeciwko,
aby powstała zbiornik gazu LPG.  Radni  dowiadują się o  nowej  inwestycji,  którą
zaplanowano rok temu przez przypadek.
Przewodnicząca – Pani Halina Gutowska- stwierdziła, że trzeba zapytać wójta
o szczegóły nowej inwestycji.
Radny-  Pan  Ryszard  Bala-  zaproponował,  aby  podzielić  skargę  na  trzy
zagadnienia:  

1. przedterminowe wypowiedzenie umowy bez uzasadnienia,

2.  brak odpowiedzi na pismo z dnia 2 l istopada 2020 roku,

3.  działania na szkodę przedsiębiorcy i  mieszkańców.

Radni jednogłośnie wyrazili  zgodę na wyodrębnienie trzech zarzutów.

Przewodnicząca  –  Pani  Halina  Gutowska-  poddała  pod  głosowanie  zarzut
nr 1 przedterminowe wypowiedzenie umowy bez uzasadnienia.
Radni uwag nie zgłosili.
Radni w głosowaniu jawnym 3 głosami – zasadna, 1 głos wstrzymujący  uznali,

zarzut przedterminowe wypowiedzenie umowy bez uzasadnienia za zasadny.
 Radni uwag nie zgłosil i.
Przewodnicząca  –  Pani  Halina  Gutowska-  poddała  pod  głosowanie  zarzut
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nr 2. brak odpowiedzi na pismo z dnia 2 listopada 2020 roku. 
Radni uwag nie zgłosili.

Radni w głosowaniu jawnym 4 głosami – zasadna, zarzut  brak odpowiedzi
na pismo z dnia 2 listopada 2020 roku.

Radni uwag nie zgłosili.
Przewodnicząca  –  Pani  Halina  Gutowska-  poddała  pod  głosowanie  zarzut
nr 3. działania na szkodę przedsiębiorcy i mieszkańców.
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  wójt  nie  ma  zamiaru
przedłużyć  dzierżawy  działki  i  może  to  spowodować,  że  sklep  zostanie
zlikwidowany.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  odczytała  fragment
skargi,  z  której  wywnioskować można,  iż  obecny dzierżawca zostanie  zmuszony
do  likwidacji  sklepu  jeżeli  nie  zostanie  przedłużona  dzierżawa.  Wywnioskować
można więc, że wnioskodawca nie ma zamiaru przenosić sklepu. 
Radni uwag nie zgłosili.

Radni w głosowaniu jawnym 3 głosami – zasadna, 1 głos wstrzymujący zarzut
działania na szkodę przedsiębiorcy i mieszkańców

Radni uwag nie zgłosili.

Ad pkt. 5. Rozpatrzenia skargi na działanie wójta złożoną przez Pana H.K.

Przewodnicząca -  Pani  Halina Gutowska-  przedstawiła  skargę  na  działanie  wójta
złożoną przez Pana H.K. (zał.  nr 4).
Radny-  Pan  Ryszard  Bala-  stwierdził,  że  aby  móc  ocenić  skargę  rzetelnie
należy  wystąpić  o  dokumenty,  które  podda  się  analizie.  Zaproponował,
aby  wystąpić  na  piśmie  o  udostępnienie  dokumentacji  w  sprawie  złożonej
skargi.
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  dokumenty  są  potrzebne
aby  sprawdzić  kwalifikacje  zleceniobiorców  i  wyjaśnić  sprzeczności,  które
zarzuca skarżący.
Radny- Pan Ryszard Bala- zaproponował,  aby zawnioskować o dokumenty:
1.  kopii   faktur  dotyczących  dowozu  dzieci  do  szkół  01.09.2029r.
do 31.12.2020r. (do wszystkich szkół),
2.  kopii  umów  dowozu  z  miejscowości  Domkowo  01.09.2029r.
do 31.12.2020r.,
3.  kopii  pisma,  na  które  powołuje  się  skarżący  tj.  odpowiedź  wójta  z  dnia
07.09.2021r.,
4.  pisemnej  odpowiedzi  na  pytania:  kto  świadczył  usługę  na  dowóz  dzieci
z  Domkowa  01.09.2029r.  do  31.12.2020r., ,  czy  sprawdzono  dokumenty  osób,
które usługę wykonywały.

Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  dodała,  że  skargę  można  podzielić  na
dwie  części  w sprawie  łamania  praworządności  oraz  poprawności  umów zleceń.
W sprawie  praworządności  są  dołączone  wyroki  sądu,  które  potwierdzają  rację
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skarżącego. 
Radni uwag nie zgłosili.

Ad pkt. 6.       Wolne   wnioski i         zapytania.  

Radny-  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał,  który  członek  komisji  przygotuje
uzasadnienie do skargi Pana D. B. 
Przewodnicząca  –  Halina  Gutowska-  odpowiedziała,  że  jeszcze  się  nie  podjęła
decyzji.  
Radny-  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał,  czy  jest  stanowisko  w  sprawie  złożonych
petycji.
Przewodnicząca  –  Halina  Gutowska-  odpowiedziała,  że  radca  prawny  przygotuje
odpowiedź.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad pkt. 7.  Zamknięcie         obrad.  

Przewodnicząca  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  –  Halina  Gutowska-
zakończyła posiedzenie komisji  Skarg, Wniosków i Petycji .  

Protokołowała 
Przewodnicząca Komisji  Skarg,

Wniosków i Petycji

Iwona Mikołajczak Halina Gutowska
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